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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr.  17310 din 12.09.2024 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 12 septembrie 2024 
 

  
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU,            

 Stimaţi colegi,             
 Doamnelor şi domnilor.  
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (3) din O.U.G. nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziția 
Președintelui Consiliului Județean nr. 139 din 09.09.2024, modificată prin Dispoziția 
Președintelui Consiliului Județean nr. 140 din 11.09.2024, a fost convocat Consiliul 
Judeţean Sălaj în şedinţă extraordinară, fiind stabilită desfăşurarea acesteia prin 
intermediul platformei ZOOM.    

La şedinţa de azi, sunt prezenţi online 24 consilieri plus Președintele Consiliului 
Județean, absenţi fiind Iepure Ioan-Viorel, domnul Chende Ioan, domnul Opriș Alin-
Florin, doamna Forț Corina-Emila, domnul Ardelean Gheorghe și domnul Olar 
Nicolae. 

Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 
ordinea de zi a şedinţei.  

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 24 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

 
Cu 25 voturi „pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
 
1. Proiectul de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-

economici pentru obiectivul de investiţii «Creșterea siguranței rutiere prin 
„Construire pod peste râul Someș, pe DJ 108E, localitatea Năpradea, jud. Sălaj”». 

2. Proiectul de hotărâre privind  aprobarea  depunerii proiectului “Dotarea 
Centrului de Abilitare şi Reabilitare Jibou” spre finanţare din bugetul Ministerului 
Muncii şi Solidarităţii Sociale. 

3. Proiectul de hotărâre privind  aprobarea depunerii proiectului “Dotarea 
Centrului de zi de recuperare pentru copii cu dizabilităţi” spre finanţare din bugetul 
Ministerului Muncii şi Solidarităţii Sociale. 
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4. Proiectul de hotărâre privind  aprobarea  depunerii proiectului “Dotarea 
Centrului de Îngrijire şi Asistenţă nr.1  Crasna” spre finanţare din bugetul 
Ministerului Muncii şi Solidarităţii Sociale. 

5. Proiectul de hotărâre privind  aprobarea  depunerii proiectului “Dotarea 
Centrului de Îngrijire şi Asistenţă nr.2  Crasna” spre finanţare din bugetul 
Ministerului Muncii şi Solidarităţii Sociale. 

6. Proiectul de hotărâre privind  aprobarea  depunerii proiectului “Dotarea 
Centrului de Îngrijire şi Asistenţă Nuşfalău” spre finanţare din bugetul Ministerului 
Muncii şi Solidarităţii Sociale. 

7. Proiectul de hotărâre privind aprobarea prelungirii implementării  
proiectului ”Şimleu 1 - Închiderea Centrului de plasament  Şimleu - Silvaniei și 
înființarea a două case de tip familial: Casa de tip familial SILVANIA și Casa de 
tip familial MĂGURA, precum și a unui Centru de Zi pentru Dezvoltarea 
Deprinderilor de Viață Independentă”. 

8. Proiectul de hotărâre privind  aprobarea prelungirii implementării  
proiectului ”Şimleu 2 - Închiderea Centrului de plasament  Şimleu - Silvaniei și 
înființarea a două case de tip familial: Casa de tip familial CIREŞARII,  în 
localitatea Şimleu-Silvaniei și Casa de tip familial MARIA, în localitatea Crasna”. 

9. Diverse. 
 

     * 
 *   * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii 
«Creșterea siguranței rutiere prin „Construire pod peste râul Someș, pe DJ 108E, 
localitatea Năpradea, jud. Sălaj”», îl invit pe dl. consilier CIORTEA FLAVIU-
CORNELIU să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. CIORTEA FLAVIU-CORNELIU 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 24 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 
 
                                                             

                                                                         *  
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Cu un număr de 25 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii 
«Creșterea siguranței rutiere prin „Construire pod peste râul Someș, pe DJ 108E, 
localitatea Năpradea, jud. Sălaj”». 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 115 

* 
  *               * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind  

aprobarea  depunerii proiectului “Dotarea Centrului de Abilitare şi Reabilitare 
Jibou” spre finanţare din bugetul Ministerului Muncii şi Solidarităţii Sociale, îl 
invit pe dl. consilier SOJKA ATILA-IOAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

                                                            * 
Dl. SOJKA ATILA-IOAN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 24 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

                                                    
                                                                         *  

Cu un număr de 25 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind  
aprobarea  depunerii proiectului “Dotarea Centrului de Abilitare şi Reabilitare Jibou” 
spre finanţare din bugetul Ministerului Muncii şi Solidarităţii Sociale. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 116. 

* 
  *               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind  

aprobarea depunerii proiectului “Dotarea Centrului de zi de recuperare pentru copii 
cu dizabilităţi” spre finanţare din bugetul Ministerului Muncii şi Solidarităţii 
Sociale, o invit pe dna. consilier CRIȘAN MARIANA -DANA să prezinte raportul 
de avizare al comisiilor de specialitate.     

                                                            * 
Dna. CRIȘAN MARIANA -DANA 
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Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.  
* 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 24 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc.                                                             

                                                                       
                                                                         *  

Cu un număr de 25 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind  
aprobarea depunerii proiectului “Dotarea Centrului de zi de recuperare pentru copii cu 
dizabilităţi” spre finanţare din bugetul Ministerului Muncii şi Solidarităţii Sociale. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 117. 

* 
  *               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind  

aprobarea  depunerii proiectului “Dotarea Centrului de Îngrijire şi Asistenţă nr.1  
Crasna” spre finanţare din bugetul Ministerului Muncii şi Solidarităţii Sociale, îl 
invit pe dl. consilier PAPP ZSOLT-LÁSZLÓ să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. PAPP ZSOLT-LÁSZLÓ  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 24 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc.                                                             

                                                                       
                                                                          
                                                                         *  

Cu un număr de 25 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind  
aprobarea  depunerii proiectului “Dotarea Centrului de Îngrijire şi Asistenţă nr.1  
Crasna” spre finanţare din bugetul Ministerului Muncii şi Solidarităţii Sociale. 
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* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 118. 

* 
  *               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind  

aprobarea  depunerii proiectului “Dotarea Centrului de Îngrijire şi Asistenţă nr.2  
Crasna” spre finanţare din bugetul Ministerului Muncii şi Solidarităţii Sociale, îl 
invit pe dl. consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

                                                              * 
Dl. BEREK ȘTEFAN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 24 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
Mulţumesc.                                                                                                                 

*  
Cu un număr de 25 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind  

privind  aprobarea  depunerii proiectului “Dotarea Centrului de Îngrijire şi Asistenţă 
nr.2  Crasna” spre finanţare din bugetul Ministerului Muncii şi Solidarităţii Sociale. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 119. 

* 
  *               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind  

aprobarea  depunerii proiectului “Dotarea Centrului de Îngrijire şi Asistenţă 
Nuşfalău” spre finanţare din bugetul Ministerului Muncii şi Solidarităţii Sociale, îl 
invit pe dl. consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al comisiei de 
specialitate.     

                                                              * 
Dl. BEREK ȘTEFAN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
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 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 24 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 

Mulţumesc.                                                                                                                                                                
*  

Cu un număr de 25 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind  
aprobarea  depunerii proiectului “Dotarea Centrului de Îngrijire şi Asistenţă Nuşfalău” 
spre finanţare din bugetul Ministerului Muncii şi Solidarităţii Sociale. 

 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 120. 
* 

  *               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii implementării  proiectului ”Şimleu 1 - Închiderea Centrului 
de plasament  Şimleu - Silvaniei și înființarea a două case de tip familial: Casa de 
tip familial SILVANIA și Casa de tip familial MĂGURA, precum și a unui Centru 
de Zi pentru Dezvoltarea Deprinderilor de Viață Independentă”, îl invit pe dl. 
consilier ARDELEAN COSMIN -VASILE să prezinte raportul de avizare al comisiei 
de specialitate.     

                                                              * 
Dl. ARDELEAN COSMIN -VASILE  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.  

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii?  
Dl. PANIE SERGIU 
Am eu câteva. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog. 
Dl. PANIE SERGIU 
În primul rând, aș întreba, dacă până la 31.12.2024 se poate finaliza 

implementarea proiectului? Doi, care este cuantumul sumei pe care noi va trebui s-o 
suportăm din buget? Și eventual dacă doamna director este cu noi, câteva motive 
pentru care a trebuit să ajungem în situația asta privind prelungirea? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Da, doamna director este cu dumneavoastră. 
Dna. MILAȘ VIOLETA 
S-au realizat recepțiile clădirilor, dar durează foarte mult obținerea autorizațiilor 

și depunerea lor pentru licență. S-a schimbat și legislația și atunci până în 31.12.2024, 
sigur obținem și licențele. La Jibou și Cehu, deja avem licențele și la Șimleu suntem în 
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faza de a depune documentele și a obține autorizații de funcționare și a obține 
licențele. 

Dl. PANIE SERGIU 
Și o evaluare? 
Dna. MILAȘ VIOLETA 
Valoarea contribuției Consiliului județean la aceste lucrări a fost de 4.000.000 

neeligiblile și lucrările în plus. 
Dl. PANIE SERGIU 
Deci noi, doar atât va trebui să suportăm, doar cât au fost cheltuielile 

neeligibile? 
Dna. MILAȘ VIOLETA 
Da, și contribuția pe aceste proiecte. 
Dl. PANIE SERGIU 
Ok.  
Dna. MILAȘ VIOLETA 
Deci sigur la 31.12.2024, chiar și mai repede, dacă este posibil. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă mai sunt alte întrebări? 
Dl. PANIE SERGIU 
La art.1, domnule Președinte, se menționează clar că Județul Sălaj își asumă 

implementarea activităților proiectului din fonduri proprii după data de 31.12.2024. 
Dacă inițial proiectul a fost, cel puțin cel de care discutăm acum, dar este valabil 

și pentru celelalt de la punctul 8, la acesta de la punctul 7 avem 7.371.000. Aș fi 
întrebat, cât din această valoare s-a implementat, s-a cheltuit? Și cât va trebui să 
suportăm noi? Dacă puteți să-mi spuneți acum? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Doamna director? 
Dna. MILAȘ VIOLETA 
O să vi le transmit. 
Dl. PANIE SERGIU 
Bine, mulțumim, doamna director. 

* 
Doamna Forț Corina- Emilia și domnul Opriș Alin-Florin se conectează la ora 9:06. 

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă mai sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 

Mulţumesc.                                                                                                                                                                
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*  
Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind  

privind aprobarea prelungirii implementării  proiectului ”Şimleu 1 - Închiderea 
Centrului de plasament  Şimleu - Silvaniei și înființarea a două case de tip familial: 
Casa de tip familial SILVANIA și Casa de tip familial MĂGURA, precum și a unui 
Centru de Zi pentru Dezvoltarea Deprinderilor de Viață Independentă”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 121. 

* 
  *               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
8. La punctul 8 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind  

aprobarea prelungirii implementării  proiectului ”Şimleu 2 - Închiderea Centrului 
de plasament  Şimleu - Silvaniei și înființarea a două case de tip familial: Casa de 
tip familial CIREŞARII,  în localitatea Şimleu-Silvaniei și Casa de tip familial 
MARIA, în localitatea Crasna”, îl invit pe dl. consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte 
raportul de avizare al comisiei de specialitate.  

                                                              * 
Dl. BEREK ȘTEFAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.  

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Domnule Panie? 
Dl. PANIE SERGIU 
Nu, aceleași întrebări ca și la celălalt punct, valoarea? 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
O să se documenteze doamna director și  o să vă spună. Bine, dacă sunt alte 

întrebări? Nu sunt. 
 
                                                               * 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă mai sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                      * 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 

 * 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 

Mulţumesc.                                                                                                                                                                
*  
                                                                   *  

Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind  
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aprobarea prelungirii implementării  proiectului ”Şimleu 2 - Închiderea Centrului de 
plasament  Şimleu - Silvaniei și înființarea a două case de tip familial: Casa de tip 
familial CIREŞARII,  în localitatea Şimleu-Silvaniei și Casa de tip familial MARIA, 
în localitatea Crasna”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 122. 

* 
  *               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
9. Diverse 
La diverse, dacă cineva are de ridicat vreo problemă? 
Dl. PANIE SERGIU 
Dacă domnul secretar general ne poate spune câteva cuvinte vizavi de procedura 

care urmează de la sfârșitul lunii și eventual pentru luna viitoare pentru noul consiliu? 
Dacă se poate, dacă nu și în ședința următoare, nu este o problemă. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă rog, domnule secretar general. 
Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Începând cu data de 27 septembrie, încep să curgă termenele pentru primul pas 

din procedura de validare a noilor mandate, deci practic noi vom înștiința toți 
consilierii județeni cu vocația, deci toate persoanele care au certificat doveditor de 
alegere că trebuie să-și depună dosarele către secretarul general al județului pentru 
verificare, ulterior în acel termen legal de 14 zile voi trimite la instanță, sigur ulterior 
primirii și depunerii lor voi trimite la instanță dosarele pentru validare. Ca  piese, știți 
foarte bine că în afară de raportul mandatarului financiar și acele declarații de 
nerenunțare se cere și dovada apartenenței la formațiunea politică în continuare, ca să 
spun așa. Vom face toți acești pași și vom trimite spre validare dosarele. După validare, 
știți că există acel termen pentru definitivarea sentințelor de validare, aceste sentințe se 
comunică prefectului, secretarului general al județului și consilierului în cauză. Și 
urmează ca prefectul județului să convoace ședința de constituire la un moment dat 
conform unui grafic stabilit. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Mulțumim. Dacă sunt alte puncte de ridicat? Nemaifiind alte puncte înscrise pe 

ordinea de zi, declar închise lucrările şedinţei de azi. 
 
 
 

PREȘEDINTE, 
                                                     SECRETARUL GENERAL        

Dinu Iancu  - Sălăjanu                                                        AL JUDEȚULUI, 
               Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 

Consilier juridic: 
SeresJudith-Réka-  1 ex 
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